
Obec Bílov - UBYTOVÁNÍ :: okres Plzeň sever

zastupitelstva obce Bílov - 11. března 2008
Zápis ze zasedání
Zasláno od: M7
Datum zveřejnění: 1.3.2008 � 20:50:00

Zasedání číslo: 2/2008

Zasedání zastupitelstva obce Bílov zahájil starosta obce.

Přítomni: Josef Slach, Pavel Bulín, Ladislav Bulín, Pavel Babor, Zdeněk Rom, Jaroslav Bulín, 
Hosté: Pavel Janský, Josef Babor, Václav Kapsa, Jaroslava Romová, Václav Janský, Marie
Košařová, Ladislav Knedlhans, Jaroslava Knedlhansová, Jan Bušek, Jaroslava Romová

Vážení,ve smyslu zákona č. 128/2000 Sb. o obcích ve znění pozdějších předpisů, zahajuji  2.
zasedání zastupitelstva obce Bílov v roce 2008, na kterém Vás všechny vítám. Je přítomno 6 členů
zastupitelstva obce z celkového počtu 7 členů. To je dostatečný počet k tomu, aby zasedání
zastupitelstva obce mohlo právoplatně jednat a usnášet se na všech bodech jednání.

Navrhuji, aby se dnešní zasedání  řídilo tímto programem:
1/ 	Zahájení 
2/	Určení ověřovatelů a zapisovatele zápisu
3/ 	Projednání pozemkové úpravy v obci
4/	Projednání nového územního plánu obce
5/	Investice obce do sluneční elektrárny
6/	Informace o elektronických navštívenkách obce
7/	Změna statutu a stanov mikroregionu Kralovicko
8/	Stavba houpaček u dětského hřiště
9/	Různé – oprava cesty „pod Březinou“, elektronizace bílovských kronik, vyvěšení ortofotomapy
regionu, dokončení opravy el. v budově čp.39

Ad 2/ Za zapisovatele zápisu z dnešní schůze byl navržen Pavel Bulín, ověřovatelem 
pan J. Slach a p. L. Bulín
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 3/  Starosta přednesl záměr – požádat o komplexní pozemkovou úpravu v obci, která by
usnadnila v budoucnu výstavbu obchvatu silnice  A 27/1.  Rozpoutala se rozsáhlá diskuse, pan V.
Kapsa namítal, že úprava nic nevyřeší, a dával jako příklad blízkou vesnici, kde je lán rozdělen na
úzké dlouhé pruhy. Podobné stanovisko zastával i pan J. Babor, někteří další naopak argumentovali,
že scelení pozemků jejich hodnotu zvětší a usnadní v budoucnu případný prodej nebo pronájem.
Pan Pavel Janský jako ředitel Bílovské zemědělské a.s. viděl těžkosti, které úprava přinese podniku,
připustil ale, že  pozemková úprava je požadována EU a v budoucnu se stejně uskuteční. Závěr byl
takový, že všichni si k problému řekli svoje a každý se rozhodne sám, zda bude s úpravou svých
pozemků souhlasit. K tomuto bodu se nehlasovalo, byl pojat jako informativní.

Ad 3/ Dalším bodem bylo projednávání návrhu územního plánu obce Bílov, jehož pořizovatelem je
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MěÚ Kralovice, odbor regionálního rozvoje a územního plánování. Ten vyzval dopisem obec i
podnikatele v obci k předložení svých investičních záměrů. Pan Pavel Janský, ředitel Bílovské
zemědělské a.s. řekl, že by v budoucnu chtěli rozšířit své podnikatelské aktivity asi o sto metrů dále
směrem od střediska Bílovské akciové a.s. směrem k Vysoké  Libyni. Zastupitelé pak diskutovali o
rozšíření obytné zóny Bílova a  shodli se na jižní straně obce, za vsí směrem k Sedlci a na stejné
straně při výjezdu z Bílova na Potvorov. Starosta vyzval všechny, aby přemýšleli o dalších
možnostech rozvoje, které by bylo třeba zanést do územního plánu. Pak hlasovali o rozšíření obytné
zóny dle diskuse:
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 4/ Dalším bodem bylo projednání investice obce do sluneční elektrárny. Nápad přišel na minulém
zasedání po informaci pana E. Sháněla. Po kratší diskusi se zastupitelé rozhodli investovat do
sluneční elektrárny na střeše budovy čp. 39, do výše 300000,- Kč. Starosta byl pověřen dalším
jednáním.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 5/ Dále starosta informoval o nabídce elektronických  navštívenek obce, na které se vejde 60 Mb
informací o obci. Řekl, že jich na zkoušku 10 objednal a ukázal vzorovou navštívenku jiné obce.
Zastupitelé toto zpětně odsouhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 6/ Starosta  pak informoval o nutnosti změnit statut Mikroregionu Kralovicko z Dobrovolného
svazku obcí na Zájmové sdružení právnických osob – kvůli jednoduššímu účetnictví a možnosti
přijímat i jiné členy než obce. Zároveň seznámil starosta zastupitele i s novými stanovami sdružení a
se zakladatelskou smlouvou sdružení. Zastupitelé důvody uznali a tyto tři body odsouhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 7/ Pak starosta informoval, že s Josefem Slachem a Pavlem Baborem  vybrali tři prvky pro dětské
hřiště v ceně asi 36 tis. Kč, a starosta je pak dovezl do vsi. Dohodli se, že se je pokusí sestavit a
usadit do 1. května 2008. Zastupitelé zároveň nákup odsouhlasili.
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel

Ad 8 /  V bodu různé informoval starosta o tom, že pan Petr Hubka nechal naskenovat dvě poslední
bílovské kroniky a předal obci DVD s těmito kronikami se souhlasem jejich namnožování. .
Zastupitelé to vzali na vědomí.
Pak požádal starosta představitele Bílovské zemědělské a.s., pana Janského a pana J. Bulína, aby
opravili cestu pod Březinou, kterou na jaře jejich stroje rozjezdily. Jedná se o cestu, kterou před
rokem obec spolu s podnikem opravily a která je součástí Cesty slovanských bohů. Pan Janský
přislíbil, že se podnik pokusí dát cestu znovu do pořádku. Zastupitelé vzali na vědomí
Starosta pak krátce informoval, že pan Staněk z Kralovic dokončil přeložení el. vedení do kapličky a
k rybníku i místního rozhlasu,  a dokončil také opravu elektroinstalace v čp. 39.
Informoval také, že Mikroregion Dolní Střela zajistil výrobu ortofotomap okolí pro členské obce –
jedna z nich přijde tedy i do Bílova. Zastupitelé vzali obě informace bez připomínek na vědomí.

2.usnesení zastupitelstva obce Bílov, ze dne 11. března 2008

Obecní zastupitelstvo 
13/08 – bere na vědomí informace o komplexní pozemkové úpravě
14/08 – schvaluje projednáváné návrhy nového územního plánu obce – rozšíření obytné zóny na
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jižní straně obce a rozšíření podnikatelských aktivit Bílovské zemědělské a.s. směrem od komplexu
podniku k Vysoké Libyni
15/ 08 – schvaluje investici asi 300 tisíc korun do sluneční el. na střeše čp. 39
16/ 08 – schvaluje zakoupení vzorku elektronických navštívenek obce
17/ 08 – schvaluje změnu statutu mikroregionu Kralovicko, vstup obce do Zájmového sdružení
právnických osob Mikroregion Kralovicko, jeho stanovy a zakladatelskou smlouvu.
18/ 08 – schvaluje nákup prvků pro dětské hřiště
19/ 08 – bere na vědomí elektronizaci bílovských kronik, žádost o opravu cesty pod Březinou od
Bílovské zemědělské a.s. i informaci o dokončení přeložky el. vedení a rozhlasu do čp. 39 a o
dokončení opravy elektrické instalace v čp. 39.

Zapsal: Pavel Bulín

Ověřovatelé zápisu: Ladislav Bulín
		         
		         Josef Slach
Starosta:							Zástupce starosty:
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